
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 18.05.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 6η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 111η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 18.05.2016 

 
ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 4251/23-05-2016 

Λήψη απόφασης περί απροθυµίας αγοράς για την αναχρηµατοδότηση των 

∆ανείων του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

7.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10. ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

12.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

13.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

2.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

4.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

5.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  
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4. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

5. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

6.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

7. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

8.  ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ 

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ. 4063/13-05-2016 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

  Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, προσήλθε κατά την διάρκεια 

της ενηµέρωσης, µετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος, προσήλθε κατά την διάρκεια της ενηµέρωσης, µετά την 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της ενηµέρωσης, µετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, λόγω κωλύµατος δεν 

συµµετείχε στην συζήτηση του 4ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης.   

Πριν την έναρξη της συζήτησης των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. 

Πρόεδρος ζήτησε από τους επικεφαλείς των παρατάξεων του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

και από τους υπόλοιπους ∆ηµοτικούς Συµβούλους, να καταθέτουν εγγράφως τις 

τοποθετήσεις τους επί των συζητηθέντων θεµάτων, προκειµένου αυτές να 

ενσωµατώνονται στις αποφάσεις. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος ενηµέρωσε το σώµα επί των υπ’ αριθµ. 5,6 & 

7/2016 Αποφάσεων του Συµβουλίου της Τ.Κ. Τσαγκαράδας. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε την οικονοµική κατάσταση του ∆ήµου και διάφορα 

άλλα προβλήµατα του ∆ήµου, καθώς και για τ’ αποτελέσµατα των επαφών τις οποίες 

πραγµατοποίησε µε Υπουργούς κατά το προηγούµενο διάστηµα. 

Στη συνέχεια, η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρία, έθεσε 

προφορικές ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά της συνεδρίασης), σχετικά α) µε ποιες είναι οι οφειλές του ∆ήµου σε 

εργάτες καθαριότητας αρδευτικών αυλάκων που αφορούν τα δύο προηγούµενα έτη 

της διοικήσεως του ∆ήµου από την παρούσα δηµοτική αρχή , ποιοι είναι οι 

ανεξόφλητοι δικαιούχοι, ποιο το ύψος των οφειλών και µε ποιο τρόπο θα 

εξοφληθούν, β) γιατί υπάρχει τόσο µεγάλη χρονική καθυστέρηση στην πληρωµή των 

εργαζόµενων στις κοινωνικές δοµές( Βοήθεια στο Σπίτι και βρεφονηπιακοί σταθµοί) 
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του ∆ήµου οι οποίες πραγµατοποιούνται από την Κ.Ε.∆Η.ΖΑ.Μ και γ)σχετικά µε το 

πρόγραµµα Ανασυγκρότησης της Υπαίθρου (Π.Α.Α. 2014-2020). 

Σε µέρος των ερωτήσεων απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος (όπως καταγράφεται 

αναλυτικά στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της συνεδρίασης), ενώ για τις υπόλοιπες 

επιφυλάχθηκε ν’ απαντήσει σε επόµενη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 6ηςΤακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου,  στην Ζαγορά, την 18.05.2016, ηµέρα Τετάρτη και ώρα 

19:00. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη 

για την τήρηση των πρακτικών.  

  

ΘΕΜΑ : 1ο   

Λήψη απόφασης περί απροθυµίας αγοράς για την αναχρηµατοδότηση των 

∆ανείων του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου. 

Ο κ.  Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ’ αριθµ. πρωτ. 4021/12-05-

2016 εισήγηση του Προϊστάµενου του Τµήµατος Οικονοµικών Υπηρεσιών του ∆ήµου 

κ. Καταπίδη Παναγιώτη µε θέµα: Αναχρηµατοδότηση δανείων του ∆ήµου από το 

Ταµείο Παρακαταθηκών & ∆ανείων, στην οποία αναφέρονται παρακάτω: 

 

**************************** 

Κύριε Πρόεδρε 

Με την αριθ. 58/17-03-2016 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου εγκρίθηκε η 

σύναψη δανείου εκ µέρους του ∆ήµου µας µε το Ταµείο Παρακαταθηκών και 

∆ανείων, µε αποκλειστικό σκοπό την αναχρηµατοδότηση των ήδη συναφθέντων 

∆ανείων του ∆ήµου. Επίσης επελέγη το επιτόκιο της αναχρηµατοδότησης σύµφωνα 

µε το αριθ. πρωτ. 15320/05-02-2016 έγγραφο του Τ.Π.∆. 

Στην συνέχεια ο ∆ήµος µας µε το αριθ. πρωτ. 3216/12-04-2016 έγγραφό του 

υπέβαλλε στο Τ.Π.∆. το σχετικό αίτηµα αναχρηµατοδότησης των δανείων του µαζί µε 

τα απαιτούµενα δικαιολογητικά. 

Στις 09/05/2016 το Τ.Π.∆., µέσω ηλεκτρονικής αλληλογραφίας (email) , ζήτησε να 

υποβληθούν συµπληρωµατικά δικαιολογητικά, µεταξύ των οποίων και σχετική 

απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου περί απροθυµίας της αγοράς προς 

χρηµατοδότηση των παραπάνω δανείων. 
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Ήδη ο ∆ήµος µας µε το αριθ. πρωτ. 2098/09-03-2016 έγγραφό του προς τις 

Τράπεζες α) Εθνική β) Eurobank και γ) Πειραιώς , ζήτησε να τον ενηµερώσουν αν 

προτίθενται να δανειοδοτήσουν την επαναχρηµατοδότηση των εν λόγω δανείων. 

Επειδή: 

1.- Με το αριθ. πρωτ. 2098/09-03-2016 έγγραφό του ο ∆ήµος µας ζήτησε από τις 

παραπάνω Τράπεζες, µέσα σε προθεσµία πέντε (5) ηµερών, να τον ενηµερώσουν 

αν προτίθενται να δανειοδοτήσουν την αναχρηµατοδότηση των παραπάνω δανείων. 

2.- Μέχρι σήµερα ουδεµία απάντηση έχουµε λάβει από τις εν λόγω Τράπεζες, αν και 

παρήλθε  χρονικό διάστηµα άνω των δύο (2) µηνών, γεγονός που καταδεικνύει την 

απροθυµία τους να δανειοδοτήσουν τον ∆ήµο µας για τον συγκεκριµένο σκοπό & 

3.- Είναι απαραίτητο να υποβληθεί στο Τ.Π.∆. απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

περί απροθυµίας της αγοράς προς χρηµατοδότηση, παρακαλούµε για την εισαγωγή 

του θέµατος στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο για την λήψη της σχετικής απόφασης. 

 

Ο Αναπληρωτής Προϊστάµενος 

Τµήµατος Οικονοµικών Υπηρεσιών 

Παναγιώτης Καταπίδης 

 

Συνηµµένα: 

1.- Το από 09-05-2016 email  του Ταµείου Παρακαταθηκών & ∆ανείων. 

2.- Το αριθ. πρωτ. 2098/09-03-2016 έγγραφο του ∆ήµου προς τις Τράπεζες  

α) Εθνική β) Eurobank και γ) Πειραιώς . 

3.- Το αριθ. πρωτ. 3216/12-04-2016 αίτηµα του ∆ήµου µας προς το Τ.Π.∆.  

(µαζί µε πίνακα των δικαιολογητικών που το συνοδεύουν). 

 

                                    *************************  

  

Η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία ενηµέρωσε το σώµα επί του θέµατος. 

 

Στην συνέχεια η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. 

Σαµαρά Μαρία ανέφερε τα παρακάτω: 

 

                                                ************************* 

Για ακόµη µια φορά επαληθευθήκαµε και δυστυχώς είχαµε δίκιο όταν στις 

26/01/2016 ήρθε το θέµα της δανειοδότησης του δήµου τόσο πρόχειρα και χωρίς 

καµία προετοιµασία από τη δηµοτική αρχή. 

Για άλλη µια φορά φάνηκε η ανεπάρκεια και η ανευθυνότητα µε την οποία 

αντιµετωπίσατε ένα τόσο σοβαρό οικονοµικό και διαρθρωτικό ζήτηµα και µε 

πολλαπλές επιπτώσεις για την µακρόχρονη οικονοµική και όχι µόνο λειτουργία του 

δήµου µας. 
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Σε εκείνη την συνεδρίαση σας είχαµε επιστήσει τη προσοχή για το σύνολο και την 

πολυπλοκότητα των διαδικασιών που ήταν απαραίτητες έτσι ώστε να προχωρήσει 

απρόσκοπτα και χωρίς προβλήµατα η διαδικασία. 

Μας αγνοήσατε και όχι µόνο αυτό δεν αναφέρθηκε τίποτε και δεν γράψατε σε εκείνη 

την απόφαση τις δικαιολογηµένες ενστάσεις µας για το εγχείρηµα της δανειοδότησης 

και της δέσµευσης του δήµου για τα επόµενα 25 χρόνια. 

Αντί αυτού στείλατε µια ελλιπέστατη και πρόχειρη απόφαση στο Ταµείο 

Παρακαταθηκών και ∆ανείων (ΤΠ∆), το ίδιο πράξατε και στην επόµενη συνεδρίαση 

του ∆Σ (17/03/2016). 

Έρχεται λοιπόν το Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων και σας επιστρέφει την 

αίτηση προς δανειοδότηση ζητώντας να πάρετε καινούρια απόφαση πλήρη και 

εµπεριστατωµένη και όχι πρόχειρη και ελλειπή. 

Για ακόµη µια φορά αναδεικνύεται η προχειρότητα και ανευθυνότητα µε την οποία 

αντιµετωπίζει η αρµόδια αντιδήµαρχος  τα οικονοµικά του δήµου. 

∆εν απευθυνθήκατε στην αγορά (πιστωτικά ιδρύµατα )εγκαίρως όπως οφείλατε, δεν 

πήρατε απόφαση περί µη απροθυµίας της αγοράς  εγκαίρως όπως οφείλατε δεν 

αποστείλατε σηµαντικά στοιχεία όπως :  

• έγκριση ισολογισµού 2014,  

• απολογισµοί 2012,2013,3014 , 

• Βεβαίωση εσόδων που εκχωρούνται εκτός ΤΑΠ, ΚΑΠ, Ενοίκια, ΣΑΤΑ, 

τουλάχιστον ίσα µε τη δόση του νέου δανείου) 

• Έκθεση ελέγχου ορκωτών λογιστών 

• Ύψος καταθέσεων δήµου κ.ά 

 στο ΤΠ∆ όταν και όπως έπρεπε . 

Όπως ακριβώς τα είχαµε αναφέρει στις δυο προηγούµενες συνεδριάσεις (θα 

αποδειχθεί από την αποµαγνητοφώνηση των πρακτικών ) και δεν αποτυπώσατε 

λέξη στις αποφάσεις. 

Σας τα είπαµε αλλά εσείς µας αγνοήσατε για ακόµη µια φορά. 

Πρέπει οπωσδήποτε να ενηµερωθεί µε ακρίβεια το σώµα του ∆Σ και όλοι οι 

δηµοτικοί σύµβουλοι να γνωρίζουν για το δάνειο που προτίθεσθε να συνάψετε. 

Πρέπει µε ακρίβεια να γνωρίζει το σώµα του ∆Σ :  

1.Το Ύψος δανείου 

2.Επιτόκιο ∆ανείου 

3.Την Ετήσια Τοκοχρεολυτική δόση 

4.Την ∆ιάρκεια Εξυπηρέτησης ∆ανείου 

5. Την Έναρξη εξυπηρέτησης του 

6. Τα έξοδα και τις δαπάνες 

7. Την Ασφάλεια δανείου και κυρίως  

Υπάρχει  

α) Ενεχυρίαση η εκχώρηση εκ µέρους του ∆ήµου Ζαγοράς Μουρεσίου  προς το 
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ταµείο παρακαταθηκών των αναγκαίων για την οµαλή εξυπηρέτηση του δανείου 

ποσών από τα συνολικά έσοδα αυτού , υπάρχει ενεχυρίαση η εκχώρηση εσόδων 

από ανταποδοτικά τέλη, από εξειδικευµένες επιχορηγήσεις η από το τµήµα των 

Κεντρικών Αυτοτελών Πόρων (ΚΑΠ), σύµφωνα µε την κείµενη νοµοθεσία ? 

β) θα γίνει  εγγραφή υποθήκης επί ακινήτων ή µέρους αυτών για το ποσό του 

δανείου εφόσον τα ακίνητα αυτά ανήκουν κατά κυριότητα στον ∆ήµο µας  και είναι 

δεκτικά απαλλοτριώσεως υπό τη γενική του όρου έννοια ?  

γ) υπάρχει σύσταση ενεχύρου επί κινητών ή µέρους αυτών για το ποσό του δανείου 

εφόσον τα κινητά αυτά ανήκουν κατά κυριότητα στον δανειολήπτη και είναι δεκτικά 

µεταβιβάσεως ? 

Υπάρχει  όρος  µέσα στη δανειακή σύµβαση που προτίθεσθε να συνάψετε που λέει 

ότι :  

Εάν κατά τη διάρκεια του δανείου η αξία της ασφάλειας που έχει εκχωρηθεί, έχει 

µειωθεί και δεν κρίνεται από το Ταµείο επαρκής για την εξασφάλιση του δανείου, ο 

οφειλέτης  (δηλαδή ο δήµος Ζαγοράς Μουρεσίου) οφείλει να τη συµπληρώσει κατά 

τη σχετική υπόδειξη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του Ταµείου, διαφορετικά το 

δάνειο γίνεται ληξιπρόθεσµο και απαιτητό. 

Στις προηγούµενες συνεδριάσεις µας είχατε διαβεβαιώσει ότι δεν θα υπάρχουν 

ενέχυρα και υποθήκες ακινήτων ή κινητών περιουσιακών στοιχείων του δήµου µας. 

Ζητάµε όλα τα ανωτέρω στοιχεία τα οποία θα τεκµηριώνουν το παραπάνω αλλιώς 

δεν συναινούµε στην σύναψη του εν λόγω δανείου και καταψηφίζουµε. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας του ∆ήµου Ζαγοράς Μουρεσίου δηµοτική 

σύµβουλος 

Σαµαρά Μαρία 

************************* 

Απαντώντας στα ανωτέρω ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου τόνισε ότι οι 

βεβαιώσεις που ζητούνται εκδίδονται από την Οικονοµική Υπηρεσία του ∆ήµου και 

όχι από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 

Στην αρχική συνεδρίαση είπατε ότι ήγαµε να χρεώσουµε τον ∆ήµο και σαν 

αντιπολίτευση δεν ψηφίσατε. Στη συνέχεια αφού εξετάσατε τα στοιχεία, 

συµφωνήσατε στην επόµενη συνεδρίαση. Φτιάξαµε φάκελο και τον στείλαµε στο 

Ταµείο Παρακαταθηκών & ∆ανείων και σε συνεννόηση µε τους εκεί αρµόδιους µας 

είπαν να στείλουµε καταρχήν ότι στοιχεία διαθέταµε για να τα εξετάσουν και στη 

συνέχεια να ζητήσουν επιπλέον στοιχεία. ∆εν στείλαµε νωρίτερα την απόφαση περί 

απροθυµίας της αγοράς για το λόγο ότι δεν µας είχαν απαντήσει οι τράπεζες.   

Η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία ανέφερε τα παρακάτω: 

Ενοχλεί την αντιπολίτευση το γεγονός ότι πήραµε στα χέρια µας τα οικονοµικά του 

∆ήµου και προσπαθούµε να τα βάλουµε σε µια σειρά. Εµείς δεν βιώσαµε τριετία 

αναστολής καταβολής δόσεων, αλλά βρεθήκαµε από την αρχή µε µια δαµόκλειο 
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σπάθη πάνω από τα κεφάλια µας. Η αρχική απόφαση ελήφθη προκειµένου να 

είµαστε εµπρόθεσµοι και να προλάβουµε τις προθεσµίες για την ένταξη του ∆ήµου 

µας στο πρόγραµµα αναχρηµατοδότησης των ∆ανείων. Στη συνέχεια σε συνεννόηση 

µε το Ταµείο Παρακαταθηκών & ∆ανείων συµπληρώνουµε µε τα απαιτούµενα 

στοιχεία τον φάκελο. 

 

Στην συνέχεια ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος .  

 

Υπέρ της διαπίστωσης απροθυµίας της αγοράς για την αναχρηµατοδότηση 

των δανείων του δήµου µας, όπως αυτό προκύπτει από την υπ΄αριθµ. πρωτ. 

4021/12-05-2016 εισήγηση του προϊστάµενου του Τµήµατος Οικονοµικών 

Υπηρεσιών κ. Καταπίδη Παναγιώτη , ψήφισαν δεκατέσσερις (14)  ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία,  

ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ο ∆ηµοτικός  Σύµβουλος κ. Αλτίνης 

Ανέστης , ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος  κ. 

Βασταρδής Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, κ. Κουτσελίνης 

Προκόπιος, κ. Σαµαρά Μαρία ( µε τις τοποθετήσεις τις οποίες αναλυτικά αναφέρονται 

στο εισηγητικό µέρος της παρούσης), κ. Λάσκος Κωνσταντίνος και ο Αντιπρόεδρος 

του ∆.Σ. κ. Καµπούρης Νικόλαος. 

Κατά της  διαπίστωσης απροθυµίας της αγοράς για την αναχρηµατοδότηση 

των δανείων του δήµου µας, όπως αυτό προκύπτει από την υπ΄αριθµ. πρωτ. 

4021/12-05-2016 εισήγηση του προϊστάµενου του Τµήµατος Οικονοµικών 

Υπηρεσιών κ. Καταπίδη Παναγιώτη , ψήφισαν δύο (2)  ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας κ. Τσαπράζης Βασίλειος και ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την υπ’ αριθµ. πρωτ. 4021/12-05-2016 εισήγηση του προϊστάµενου του 

Τµήµατος Οικονοµικών Υπηρεσιών κ. Καταπίδη Παναγιώτη 

• Το από 09-05-2016 email  του Ταµείου Παρακαταθηκών & ∆ανείων. 

• Το αριθ. πρωτ. 2098/09-03-2016 έγγραφο του ∆ήµου προς τις Τράπεζες  

α) Εθνική β) Eurobank και γ) Πειραιώς . 

• Το αριθ. πρωτ. 3216/12-04-2016 αίτηµα του ∆ήµου µας προς το Τ.Π.∆. 

• Τα λοιπά στοιχεία του φακέλου   

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    
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• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ    

 

∆ιαπιστώνει την απροθυµία της αγοράς για την αναχρηµατοδότηση των δανείων του 

∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου εφόσον τρία (3) εµπορικά πιστωτικά ιδρύµατα έχουν 

αρνηθεί να µας δανειοδοτήσουν. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 111/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                    ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,23.05.2016  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ     
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